
Vedlegg 7 
 
Oppsummering fra møte med innkommende presidenter Område F 
 
 
Tid og sted: PETS og D-samling Gjerdrum Ungdomsskole 25. og 26. mars 2011. 
 
Tilstede: Øyvind Åse (Enebakk),Arne S. Lien (Gjersjøen), Jan Olsson (Kolbotn),Sissel 
Olaisen (Langhus), Hans Arvid Rønning (Oppegård). Bjørn Buller (Ski), Ole Wæhre (AG) 
 
Samarbeid og arbeidsform i Område F 
 
Enighet om å møtes 3-4 ganger i løpet av året for å planlegge/dele erfaringer. Første møte hos 
Ole Wæhre 6. april med særlig vekt på arbeidet med KPM. Ønskelig at det avsettes litt tid på 
distriksskonferansen i september til områdemøte ( 1 time ?) . Planlegging av intercitymøte, 
samarbeidsprosjektet om ungdomsutveksling og andre samarbeidsplaner blir tema på møtet 6. 
april. 
 
Momenter fra diskusjonen: 
 
Medlemsutvikling  må prioriteres. Viktig at dette arbeidet starter tidlig i det nye året og at det 
vektlegges løpende. Klubbene må sende deltakere på seminar om dette temaet i slutten av 
august. Det samme gjelder seminar om internasjonale spørsmål. 
 
Prosjektplanlegging   og samarbeid om prosjekter blir viktig med den nye 
finansieringsmodellen. Det nye året må brukes til å finne fram til samarbeidsprosjekter som 
kan implementeres fra 2013. 
 
Arbeidet med KPM:   Det er ulik praksis i klubbene i hvilken grad alle medlemmene 
involveres i arbeidet med KPM. I noen klubber er dette styrets og komiteledernes ansvar, 
andre har tradisjon for å involvere alle.  
 
Klubbenes hjemmesider:  Det er  ønske om tilby eget kurs for klubbenes CICOer og at felles 
utvikling av hjemmesider vektlegges sterkere. 
 
Omtale av RYLA-deltakerne:   Det er bra at det lages pressemeldinger om RYLA-deltakerne 
for bruk i lokalpressen. Bør dette samordnes mer områdevis ? 
 
 


